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Data: dia 28 de juny del 2018 

Lloc: Espai Baronda 

Assistents: representats del Consell de Cooperació 

 

Introducció 
La sessió va iniciar amb la presentació del Pla de Promoció de la Convivència i el 

Civisme. Es va comunicar el punt en el que es troba el pla (fase de diagnosi) i la 

importància de poder recollir les valoracions del i de les representats del consell de 

cooperació a Esplugues.  

 

La trobada va ser dinamitzada a partir de diverses preguntes que van tractar de recollir 

informació sobre l’estat de la convivència a diversos espais de la convivència. A 

continuació es recullen les principals aportacions generades en les diverses temàtiques 

treballades a la sessió participativa.  
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Contingut de la sessió  
La principal pregunta que es planteja és quins són els reptes o febleses a Esplugues pel 

que fa a la convivència i el civisme en els diferents espais de convivència:  

 

Les principals idees son:  

Equipaments públics  

Els espais on menor interrelació entre població es dona és als equipaments públics, per 

exemple Biblioteca donada les característiques de l’espai. No obstant, s’afirma que la 

dinamització d’aquest mateix espai amb certes activitats podria generar més relacions 

entre les persones assistents.  

Altre repte que cal tenir en compte als equipaments públics és la limitació en l’accés 

degut a raons econòmiques. Concretament, es parla dels poliesportius. Aquests poden 

tenir un preu excloent.  

Participació social i política  

Al debat s’afirma que “no tothom dona la mateixa prioritat a les mateixes activitats 

culturals”, aquest fet faria que hi hagués una manca de participació per part de certs 

grups poblacionals. Malgrat això si que es veu com un repte aconseguir a treure a mes 

gent.  
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Al Consell hi ha una opinió oposada pel que fa a les associacions de veïns. Algunes 

persones participants entenen que les associacions de veïns són un bon grup de 

transmissió de l’oferta cultural i de dinamització de cada barri. Altres participants creuen 

que les associacions de veïns no són representatives de la diversitat dels barris ja que 

acaben participant les persones més predisposades i les que ja hi porten molt de temps 

involucrades. 

De fet, continuant en aquesta linia, es valora que la resta de moviments socials acaben 

recollint sovint a les mateixes persones. A més, la participació social està liderada per 

veïns i veïnes que intervenen en diverses entitats i associacions a l’hora.  

Altre debat que es genera i que recull idees oposades versa sobre la coordinació entre 

les entitats. Algunes participants consideren que no hi ha relació entre entitats i que cada 

entitat i/o associació treballa de forma individual i altres participants creuen que quan cal 

generar relacions entre entitats si que s’assoleix (per exemple en fires o grans actes del 

municipi). Respecte això, es proposa que hi hagués un centre cívic o casal d’entitats 

que pogués agrupar a diferents entitats. Això facilitaria la relació entre diferents públics.  

Espais públics a l’aire ll iure  

Es reconeixen els espais a l’aire lliure com uns indrets adients per generar més relacions 

entre la gent. A la zona de Sant Joan de Deu no hi ha gaire espais a l’aire lliure on poder 

trobar-se la gent. Per tant, s’entén que l’espai públic a l’aire lliure és una oportunitat per 

millorar o promocionar la convivència activa.  

Una problemàtica que pot interferir en les relacions i el gaudi de l’espai públic (places, 

parcs..) és l’estructura pre-dissenyada de l’espai. Això podria limita l’ús que se’n fa del 

mateix. 

Espais comercials  

Pel que respecta a la nova àrea comercial, alguns/algunes participants valoren com 

negativa aquesta nova proposta. 

 

Cloenda de la sessió 
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